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                                     PROTOKÓŁ NR XIX/2012 
                                     z przebiegu obrad XIX sesji Rady Miejskiej w Choszcznie, 
                                     która odbyła się 25  kwietnia 2012r. w sali narad 
                                     Ośrodka Sportowo  - Wypoczynkowego w Choszcznie 
                                     przy ul. Sportowej 1. 
 
 
W sesji uczestniczyło 19 radnych. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: 
p. Sylwester Stefański 
p. Zbigniew Żółkiewicz  
 
Porządek sesji: 
1.Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu  z XVIII sesji Rady Miejskiej. 
3. Rozpatrzenie projektów i podjecie uchwał na drukach: 
- 156 - w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. w Choszcznie, 
- 165 - zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 
przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Choszczno oraz za pobyt dziecka w oddziale 
żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego przez Gminę Choszczno,  
- 166 - zmieniająca uchwałę w sprawie zabezpieczenia spłaty długoterminowego kredytu 
zaciągniętego na lata 2012 – 2020, 
- 167 - w sprawie zmian budżetu na rok 2012, 
- 168 - zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej  prognozy finansowej Gminy 
Choszczno na lata 2012 – 2023, 
- 169 - zmieniająca uchwałę nr XIII/168/2007 Rady Miejskiej w Choszcznie z dnia 27 
listopada 2007r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Choszczno oraz udzielania pomocy w zaspakajaniu potrzeb 
mieszkaniowych członków choszczeńskiej wspólnoty samorządowej. 
- 170 - zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy Choszczno na lata 2012 – 2016. 
4. Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Piaseczniku za rok 2011. 
5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Choszczno z organizacjami 
pozarządowymi w 2011 roku. 
6. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
7. Interpelacje i zapytania radnych 
8. Wolne wnioski i informacje 
9. Zakończenie obrad. 
 
 
Przebieg sesji: 
Ad  1.  Pan  Bogusław Szymański Przewodniczący Rady Miejskiej o godzinie 14:00 otworzył 
obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Choszcznie. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach bierze udział 19 radnych, co 
upoważnia Radę do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Następnie przywitał  radnych, p. Roberta Adamczyka Burmistrza Choszczna wraz z 
pracownikami, zaproszonych gości, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli, media i 
uczestniczących w sesji mieszkańców gminy. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego p. Romana Czapiewskiego, który wyraził zgodę. 
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Zmiany do porządku sesji zaproponował Pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna prosząc 
o wprowadzenie projektu uchwały na druku nr 171 w sprawie uchwalenia” Programu 
usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu miasta i gminy Choszczno”. 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę do czasu dostarczenia radnym projektu uchwały na 
druku 171. Godz. 14:10 -14:30. 
Po przerwie radni zagłosowali wprowadzając projekt uchwały pod obrady 13 głosami „za” 6 
głosów „wstrzymujących się” przy obecnych na sali 19 radnych. 
 
Ad 2. W tym punkcie radni zatwierdzili protokół z XVIII sesji Rady Miejskiej bez 
odczytywania, uwag nikt nie zgłosił, głosami 19 „za” przyjęto protokół. 
 
Ad 3. Rozpatrywanie projektów i podjecie uchwał na drukach: 
- druk 156 w sprawie  podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. w Choszcznie przedstawił przewodniczący Komisji  
Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Bezpieczeństwa Publicznego p. Roman 
Czapiewski przypominając radnym o wycofaniu tego projektu do komisji i po rozpatrzeniu, 
komisja rekomenduje i wnioskuje o przyjecie tej uchwały. Ważne jest uchwalenie, gdyż część 
zadania tj. stacja uzdatniania wody w Suliszewie będzie dofinansowana ze środków unijnych i 
przedsiębiorstwo, aby złożyć wniosek musi posiadać dokumentację. Dyskusji nie było. Radni 
przyjęli uchwałę 19 głosami „za” na obecnych na sali 19 radnych.  
Uchwała Nr XIX/170/2012. 
 
- druk 165 zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 
przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Choszczno oraz za pobyt dziecka w oddziale 
żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego przez Gminę Choszczno.  Omówił p.  
Burmistrz Adamczyk uzasadniając potrzebne podjęcia uchwały. Zgodnie z art. 6 ust.1 pkt 2 
ustawy o systemie oświaty przedszkole zapewnia bezpłatne nauczanie , opiekę i wychowanie 
w czasie ustalonym przez organ prowadzący, tj. przez 5 godzin dziennie.  Zapisy  ustawy 
obligują organy prowadzące do ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 
przedszkola w czasie przekraczającym wymiar  5 godzin dziennie, w którym realizowany jest 
program wychowania przedszkolnego. Proponowana w uchwale zmieniona kwota odpłatności 
wynika z kalkulacji kosztów świadczeń udzielanych przez przedszkola w czasie poza 
realizacją podstawy programowej wychowania przedszkolnego. Wzrost opłaty z 1,60 na 
godzinę do 2,20 zł. na godzinę. Radni bez dyskusji podjęli uchwałę 19 głosami „za” przy 
obecnych 19 radnych. Uchwała Nr XIX/171/2012. 
 
- druk 166 zmieniająca uchwałę w sprawie zabezpieczenia  spłaty długoterminowego kredytu 
zaciągniętego na lata  2012-2020. Wyjaśnił  p.  Adamczyk Burmistrz Choszczna. 
W uchwale Nr XVII/159/2012 Rady Miejskiej w Choszcznie z dnia 06 marca 2012 r. w 
sprawie zabezpieczenia spłaty długoterminowego kredytu na lata 2012 – 2020 wpisano dla 
nieruchomości gruntowych położonych w obrębie Smoleń jednakowy nr księgi wieczystej. 
Okazało się, że dwie nieruchomości są zapisane w odrębnych księgach wieczystych i dlatego  
należało wprowadzić zmiany do uchwały. Dyskusji radni nie podjęli. Uchwała została podjęta 
12 głosami „za” przy 3 głosach przeciwnych i 4 wstrzymujących się na obecnych na sali 19 
radnych. Uchwała Nr XIX/172/2012. 
 
- druk 167 w sprawie zmian budżetu na rok 2012. Omówił p. Burmistrz Adamczyk 
przedstawiając autopoprawkę. Zwiększa się prognozowane dochody o kwotę 143 291,00 zł w 
skład tej kwoty wchodzi: 
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 - wpływ odszkodowania w związku z odjęciem prawa własności nieruchomości Gminy na 
podstawie decyzji Wojewody  Zachodniopomorskiego w związku z realizacją inwestycji 
drogowej pn.: „Budowa  obwodnicy miasta Choszczno w ciągu drogi wojewódzkiej nr  151”   
 - wpływów ze  sprzedaży  prac wykonanych przez podopiecznych Środowiskowego Domu 
Samopomocy  Społecznej  w Choszcznie. 
- wpływ gospodarka mieszkaniowa to wykup nieruchomości przy ulicy Jagiełły i 
Dąbrowszczaków, planowany wykup na druga połowę roku 2012. 
-  wpływ oświata i wychowanie realizacja budowy boiska sportowego wraz z zapleczem przy 
szkole w Zamęcinie, kwota na dokumentację i będziemy mogli złożyć wniosek do Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich i będziemy mogli pozyskać kwotę 300 tyś zł. na budowę tego 
boiska przy własnym udziale 200 tyś zł. Dokumentacja na zmodernizowanie systemów 
grzewczych w szkołach wiejskich w Sławęcin, Suliszewo, Korytowie, Zamęcin z 
odnawialnych źródeł energii 35 tyś zł. 
 - wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń dla przedszkoli, 
 - bieżące utrzymanie Środowiskowego Domu Samopomocy w Choszcznie. 
 - przebudowa targowiska miejskiego w Choszcznie  całkowita dokumentacja 66 500,00zł, 
jest to pozycja przedstawiona Radzie po akceptacji części radnych, po przedstawieniu 
koncepcji przebudowy targowiska. 
- dokumentacja na zmodernizowanie ogrzewania w świetlicach Kołki i Suliszewo. 
- zwiększenie planu wydatków majątkowych  na zadanie inwestycyjne planowane do 
wykonania w związku z pozytywnym rozpatrzeniem wniosku  Gminy o dofinansowanie tego 
zadania w ramach programu PROW tj. „ Budowa bezpiecznych miejsc aktywności ruchowej 
w miejscowościach : Stawin, Sławęcin, Zamęcin i Suliszewo”.  
Zmniejszamy planowane wydatki na budowę ulicy Fabrycznej i Żeglarskiej wycofujemy się z 
zakupu samochodu osobowego na potrzeby BOSS dla dowozu dzieci do szkół. 
Wobec braku dyskusji, radni uchwały nie podjęli głosując: 6 głosów „za”, 8 głosów 
„przeciwnych”, 3 głosy „wstrzymujące się” przy obecnych  na sali 19 radnych. 
  
- druk 168 zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Choszczno na lata 2012-2023. p Robert Adamczyk prosił o wycofanie, gdyż jest bez 
przedmiotowa.  Radni głosami 17 „za”, 2 głosy „wstrzymujące się” wycofali ten projekt 
uchwały. 
 
- projekt uchwały na druku 169 zmieniający uchwałę nr XIII/168/2007 Rady Miejskiej w 
Choszcznie z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu Gminy Choszczno oraz udzielania pomocy w zaspakajaniu 
potrzeb mieszkaniowych członków choszczeńskiej wspólnoty samorządowej. Projekt 
przedstawił p. Robert Adamczyk poinformował, że uchwała była dyskutowana na komisjach i 
wszystko zostało wyjaśnione. Burmistrz prosi o podjecie uchwały.                        
Radni nie podjęli dyskusji i przyjęli uchwałę 19 głosami „za” przy 19 radnych obecnych na 
sali. Uchwała Nr XIX/173/2012. 
 
- druk nr 170 zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Choszczno na lata 2012 – 2016.  
Przedstawił p. Burmistrz Adamczyk wyjaśniając, że nowelizacja ustawy z dnia 21 czerwca 
2001 r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowych zasobie gminy i o zmianie Kodeksu 
cywilnego nałożyła na gminy nowy obowiązek jakim jest utworzenie zasobu  pomieszczeń 
tymczasowych w celu  wykonywania przez komornika obowiązku opróżnienia lokalu 
służącego zaspakajaniu potrzeb mieszkaniowych dłużnika. 
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Liczba pomieszczeń tymczasowych wynajmowanych od innych właścicieli oraz koszty ich 
wynajmu będą zależały od zapotrzebowania zgłaszanego przez komorników oraz 
wynegocjowanych stawek czynszu z potencjalnymi wynajmującymi. Burmistrz prosi o 
podjęcie uchwały. Radni  bez dyskusji podjęli uchwałę 19 głosami „za”  przy obecnych na 
sali 19 radnych.  Uchwała Nr XIX/174/2012. 
 
- druk nr 171 w sprawie uchwalenia” Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z 
terenu miasta i gminy Choszczno”. P. Burmistrz uzasadniając potrzebę uchwalenia tej 
uchwały poinformował o tym, że w dniu 14 lipca 2009 r. Rada Ministrów przyjęła „Program 
Oczyszczania Kraju z Azbestu na lata 2009-2032”, którego podstawowym celem jest 
usunięcie do roku 2032 z terenu Polski wyrobów zawierających azbest, wyeliminowanie 
spowodowanych azbestem negatywnych skutków zdrowotnych, a ponadto sukcesywna 
likwidacja szkodliwego oddziaływania azbestu na środowisko i doprowadzenie, w 
określonym czasie, do spełnienia wymogów ochrony środowiska. W związku z powyższym 
na gminy, powiaty i województwa nałożony został obowiązek opracowania „Programów 
usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest”. Program ten został uchwalony dnia 28 
lutego 2011r. Załącznik do obecnie przedłożonego projektu uchwały zawiera uzupełnioną o 
nowe  pozycje inwentaryzację wyrobów zawierających azbest znajdujących się na terenie 
Gminy Choszczno. Dokument ten określa m. in. obowiązki właścicieli, zarządców 
nieruchomości i wykonawców prac polegających na zabezpieczeniu i usuwaniu wyrobów 
zawierających azbest, określa harmonogram realizacji programu i wskazuje na środki 
finansowe, niezbędne do jego realizacji z jednoczesną możliwością pozyskania środków 
zewnętrznych na jego utylizację. Program jest niezbędny z uwagi na możliwość uzyskania 
dofinansowania demontażu, transportu i utylizacji azbestu przez mieszkańców miasta i gminy 
Choszczno. Zmieniła się inwentaryzacja , doszły nowe zadania i potrzebna jest korekta starej 
uchwały. 
W dyskusji głos zabrali: 
p. Zbigniew Stróżyński – zapytał jaka firma robiła całą inwentaryzację, czy ta sama co 
poprzednio. 
p. R. Adamczyk – odpowiedział, że ta sama firma, do programu zgłosiły się nowe osoby i 
należało uzupełnić dokument. 
p. Szczęsny zapytał, czy nie powinna być zmiana tylko w załączniku, a nie cała uchwała. 
p. Adam Andriaszkiewicz wyjaśnił, że tak będzie prościej, bo załącznik jest tekstem 
jednolitym uzupełniony o zmiany. 
p. Adamczyk zaproponował, aby do Komisji Komunalnej przenieść tą uchwałę z możliwością 
zapoznania się przez radnych z załącznikami. 
p. Piotr Nahorski uważa, że w dobrym pojęciu mieszkańców ważne jest, aby radni podjęli 
uchwałę świadomie, głosowanie nad uchwałą bez załączników jest naruszeniem prawa. 
Radny złożył wniosek formalny za wycofaniem tej uchwały do Komisji Komunalnej. 
Radni w głosowaniu 5 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 10 głosów „wstrzymujących się”, 
przekazali projekt na druku 171 do Komisji Komunalnej. 
 
Ad 4. Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Piaseczniku za rok 2011. 
Bez uwag  
 
Ad 5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Choszczno z organizacjami 
pozarządowymi w 2011 roku. Radni dyskusji nie podjęli. 
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Ad 6.  Sprawozdanie Burmistrza Choszczna z pracy miedzy sesjami i wykonania uchwal 
Rady Miejskiej – sprawozdanie było analizowane przez Komisje Rady. Radni do 
sprawozdania uwag nie zgłosili. 
 
Ad 7.  Interpelacje i zapytania radnych: 
p. Szczęsny – prosi o naprawę ulicy Zielnej, gdyż zrobiła się wyrwa na ¾ szerokości ulicy. 
Do budżetu Gminy z dzierżawy komina od PEC wpływa 80 tyś rocznie, właściciel  otrzymuje 
550 euro miesięcznie z dzierżawy zainstalowanych na kominie anten, a jest ich trzy. Gmina 
daje możliwości zarobienia właścicielowi. Gdzie wskazane były środki za dzierżawę komina 
przez PEC. 
p. Burmistrz odpowiedział, że kwota za dzierżawę całego majątku PEC była liczona 
wartościowo i przyjęta procentowo od wartości majątku. Anteny na PEC wiszą od 20 lat, w 
umowie były wyliczone wszystkie składniki majątku, nikt nie zatajał, że majątek jest Gminny. 
Zostały sprzedane udziały bez majątku. 
p. Piotr Nahorski zapytał czy w umowie dzierżawy jest wyrażenie zgody na poddzierżawę. 
p. Adamczyk odpowiedział, że nie pamięta treści umowy, ale jeśli radny chce to może 
udostępnić tą umowę. 
p. Stróżyński- poinformował o otrzymaniu umowy, o którą prosił w interpelacji z której 
wynika, że rok czasu obowiązuje stan zatrudnienia. Na stronie 7 umowy są kwoty 
gwarancyjne. Pracownicy mogą być zwolnieni, a kupujący na tym zyska, pieniądze przejdą 
do Gminy Choszczno. 
p. Szemlij-  prosi o rozwiązanie komunikacyjne ulicy Grunwaldzkiej. 
p. Sakowski – zwrócił uwagę na projekt uchwały 167, który został z porządkiem obrad 
przedstawiony, a później wprowadzono na Komisji Budżetowej nowy projekt czyli 
autopoprawka. Komisja zdecydowała, aby debatować nad pierwszą wersją projektu uchwały, 
gdzie  były ujęte place zabaw. 
 
Ad 8. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady przedstawił pisma, które wpłynęły do biura rady w sprawie skargi p. 
Bokuna- wyrok oddalający skargę kasacyjną, odpowiedz na interpelacje Klubu Centrum  w/s 
zatrudnienie prawnika, pismo od Prokuratury Rejonowej w sprawie uchwały IX/114/2007. 
p. Burmistrz poinformował, że jest nowa ustawa, która reguluje nowe zmiany. 
p. Piotr Nahorski zwrócił uwagę na konsekwencje, jeśli rada nie wprowadzi zmiany w 
regulaminie,  który był opracowany przez Burmistrza i opiniowany przez naszych prawników, 
Sąd Administracyjny może uchylić uchwałę. Rada powinna zobowiązać Burmistrza do 
natychmiastowego rozpatrzenia tych uwag i przygotowania projektu uchwały ze zmianami do 
regulaminu. 
p. Andriaszkiewicz nadmienił, że podjęcie uchwały w ramach ustawy, która obowiązuje 
wymaga uzgodnienia z  krajowym i wojewódzkim planem gospodarowania odpadami, który 
jest zatwierdzany przez Sejmik. Należy porozmawiać w komisjach na ten temat. 
p. Nahorski uważa, że poważny problem zrobi się wtedy, jeśli WSA na wniosek Prokuratury 
uchyli uchwałę przed 31 grudnia, wtedy Gmina zostanie bez regulaminu,  lepiej byłoby, aby 
rada  zmieniła uchwałę. 
p. A. Andriaszkiewicz proponuje, aby przedyskutować w komisjach, gdyż w ¾ trzeba by było 
uchylić ten regulamin. 
p. Piotr Nahorski- ¾ wniosku dotyczy nie ustawowego słownictwa zawartego w regulaminie. 
p. Roman Czapiewski zwrócił uwagę, aby prawnicy Urzędu przygotowali poszczególne 
paragrafy tej uchwały. 
p. Szczęsny zaproponował przegłosowanie wniosku o zobowiązanie Burmistrza do 
uwzględnienia tych uwag, które Prokuratura przedstawiła w projekcie uchwały. 
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Wniosek przegłosowano głosami  18 „za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
p. Piotr Nahorski odniósł się do wyroku kasacyjnego dotyczącego skargi byłego radnego p. 
Henryka Bokuna. Przypomniał, że temat dotyczył zatwierdzenia stawek opłat za wodę w 
Momocie powstawania MPGK. Sąd Administracyjny w Szczecinie i w Warszawie nie 
zajmował się treścią merytorycznie tych skarg, ale tylko zweryfikował pod względem 
formalno – prawnym i z tego powodu zapadł taki wyrok. Radny Nahorski odczytał część 
zapisu uzasadnienia wyroku i zadał pytanie Przewodniczącemu Rady: kiedy Rada Miejska 
zajmowała w tej sprawie stanowisko, w jakiej postaci, w jakiej formie i na której sesji?   
p. Przewodniczący odpowiedział, że nie przypomina sobie. 
Dalej Radny Nahorski pytał: kto w imieniu Rady Miejskiej opiniował wniosek o oddaleniu 
skargi kasacyjnej? Dalej dodał: „ nie sadzę, aby Sąd Administracyjny czytając pisma 
stwierdził, że jest podpis Burmistrza, pisząc w uzasadnieniu o Radzie Miejskiej, sądzę, że jest 
tam pieczątka kogoś z Rady Miejskiej. Ważne to jest z tego powodu, że już po raz kolejny 
pojawia się sytuacja Rada Miejska nie zajmuje stanowiska, a ktoś… wysyła pisma do 
instytucji… mówiącym o rzekomym stanowisku  Rady Miejskiej” 
p. Przewodniczący odpowiedział, że nie przypomina sobie, aby z Rady z jego pieczątką 
wyszło pismo w tej sprawie. 
P Nahorski odczytał cytat z uzasadnienia NSA „ W odpowiedzi na skargę kasacyjną Rada 
Miejska w Choszcznie wniosła o oddalenie skargi kasacyjnej i zasądzenie kosztów 
postępowania według norm przepisanych.” Dalej mówił, że ktoś w tej kadencji w imieniu 
Rady Miejskiej wystąpił  do Sądu Administracyjnego z zajęciem stanowiska Rady Miejskiej 
kompletnie nie uprawniony prawnie. Złożył wniosek formalny, aby Rada przegłosowała:       
„Aby Pan Przewodniczący z naszego upoważnienia wystąpił do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego o udostępnienie informacji, kto zajął takie stanowisko w imieniu Rady 
Miejskiej”, oraz „ o wystąpienie  do NSA w Warszawie o udostępnienie informacji i kopii 
tego pisma zajętego przez Radę Miejską rzekomo w sprawie skargi kasacyjnej”.  
Za wnioskiem głosował 7 radnych, 12 radnych „wstrzymało się”. Wniosek przeszedł. 
p. Stefan Szemlij –  jest zaniepokojony, że nie ma  informacji o uroczystościach związanych z 
obchodami 3 Maja. 
p. Burmistrz – odpowiedział, że jest małe zainteresowanie i należy zastanowić się nad formą 
takich uroczystości. 
p. Kasior – stwierdziła, że obowiązkiem władz jest obchodzić Konstytucji 3 Maja, jak 
wychowujemy młodzież nie ucząc historii. 
 
 Ad 9.   Wobec wyczerpania porządku sesji p.  Bogusław Szymański Przewodniczący Rady 
Miejskiej zamknął obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Choszcznie, dziękując wszystkim za 
udział. 
Przebieg sesji został nagrany na płytę CD. Sesję zakończono o godzinie 16:00. 
Protokołowała A. Fic-Łasowska. 
 
 
                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                   Bogusław Szymański 


